



**PEJABAT
KEMENTERIAN PEMBANGUNAN LUAR BANDAR
NEGERI TERENGGANU**

KENYATAAN TAWARAN SEBUTHARGA

SEBUTHARGA KHAS UNTUK KONTRAKTOR BUMIPUTERA

Sebutharga ini terbuka kepada Kontraktor-Kontraktor Bumiputera yang layak dan berdaftar dalam kod bidang yang berkaitan dan masih dibenarkan membuat tawaran bagi kerja-kerja berikut :-

BIL	BUTIR-BUTIR SEBUTHARGA	KELAYAKAN	BUTIR-BUTIR TAKLIMAT & LAWATAN TAPAK	TARIKH DAN WAKTU DOKUMEN DI JUAL	TEMPAT DOKUMEN DIJUAL DAN DIHANTAR	TARIKH DAN WAKTU TAWARAN DITUTUP
1	<p>No. Sebutharga : KPLB.SH.308/2019/TRGN15</p> <p>CADANGAN PELAKSANAAN PROGRAM BEKALAN AIR LUAR BANDAR (BALB) TAHUN 2019 DARI CABANG TIGA KUALA KUBANG SEHINGGA KG. RENEK, DAERAH BESUT, TERENGGANU DARUL IMAN.</p>	<p>i) CIDB GRED: G2 ii) KATEGORI: PEMBINAAN KEJURUTERAAN AWAM(CE) iii) PENGKHUSUSAN: CE20 SISTEM BEKALAN AIR</p> <p>iv) PERMIT IPA JENIS C3 - SURUHANJAYA PERKHIDMATAN AIR NEGARA (SPAN)</p>	<p>Berkumpul di:- BERDEKATAN SIMPANG KE AIR TERJUN BELATAN, KG. KUALA KUBANG, JABI, DAERAH BESUT,TERENGGANU DARUL IMAN <i>Tarikh :16/05/2019 (KHAMIS)</i> Berkumpul Jam: 2.30 Petang</p> <p>(KEHADIRAN WAJIB)</p>	<p>Tarikh Dijual : 20/05/2019 Hingga 23/05/2019</p> <p>Waktu : 8.30pg - 12.30 t/hari 2.30ptg - 4.30ptg (Ahad - Rabu)</p> <p>8.30pg - 12.30 t/hari 2.00 Ptg - 3.00 Ptg (Khamis)</p>	<p style="text-align: center;">PEJABAT KEMENTERIAN PEMBANGUNAN LUAR BANDAR TERENGGANU NEGERI TERENGGANU NO.23, TINGKAT 1 PUSAT NIAGA PAYA KELADI, 20100 KUALA TERENGGANU, TERENGGANU DARUL IMAN.</p> <p>TEL PEJ: 09-630 5011/12 Harga Dokumen PERCUMA</p>	<p style="text-align: center;">Tarikh Tutup : 27/05/2017 (ISNIN)</p> <p style="text-align: center;">Waktu : Pada / Sebelum 12.00 T/hari</p>

TERBUKA KEPADA KONTRAKTOR BUMIPUTERA NEGERI TERENGGANU SAHAJA

1	Dokumen Sebutharga akan dikeluarkan kepada kontraktor yang menghadiri lawatan tapak dan yang sah sahaja. Untuk maksud ini PEMILIK SYARIKAT hendaklah membawa SURAT PENDAFTARAN ASAL SIJIL PEROLEHAN KERJA KERAJAAN (SPKK) oleh CIDB, PERAKUAN PENDAFTARAN KONTRAKTOR oleh CIDB dan SIJIL TARAF BUMIPUTERA (STB) oleh BPKU dan PERMIT IPA JENIS C3 yang berdaftar dengan SURUHANJAYA PERKHIDMATAN AIR NEGARA (SPAN) semasa lawatan tapak dan Pengambilan Dokumen Sebutharga serta mengemukakan Kad Pengenalan untuk pengesahan oleh Pegawai KPLB yang bertugas.
2	Lawatan tapak adalah DIWAJIBKAN . Wakil syarikat adalah TIDAK DIBENARKAN untuk menghadiri lawatan tapak dan pengambilan dokumen . Hanya PEMILIK SYARIKAT yang DIBENARKAN menghadiri lawatan tapak dan pengambilan dokumen dengan mengemukakan Kad Pengenalan untuk pengesahan. Kegagalan mematuhi arahan ini mengakibatkan pihak tuan tidak dibenarkan menyertai tawaran sebutharga ini.
3	Dokumen Sebutharga tidak akan dikeluarkan selepas tempoh tersebut di atas.
4	Dokumen Sebutharga yang telah disempurnakan hendaklah dimasukkan ke dalam sampul Surat berlakri ke dalam Peti Tawaran di alamat seperti di atas .
5	Dokumen Sebutharga yang lewat diterima tidak akan dipertimbangkan .